《单词百科:undertaker是什么意思?undertaker怎么发音?undertaker的解释和用法》

英语单词undertaker是什么意思?undertaker怎么读?undertaker怎么发音?美加网为您整理了undertaker的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



undertaker怎么读

undertaker的读音:[nd te k (r)]

undertaker的意思

1、n.殡仪业人员;承办人;承担者;

undertaker的近义词

1、embalmer 尸体防腐者;

- 2、funeral director n.丧葬承办人;
- 3、mortician n.殡仪业者;

undertaker的双语例句

1. I overtake the undertaker who takes my stake by mistake.

我追上那个误拿我赌注的承办人.

2. As an undertaker of the exhibition tour, Shanghang Hakka Genealogy Museum is busy preparing the exhibits.

作为巡展的承办者,上杭客家族谱馆正加紧准备展品.

3. The word "undertaker" had long been in common usage.

undertaker一词早已广泛使用。

4. This way people liningside of the undertaker makes the entire pharmacopoeia look silly.

人们这种光顾殡仪馆的做法使全部药物无能为力,一筹莫展.

- 5. The Don, still sitting at Hagen's desk, inclined his body toward undertaker.
- 堂, 仍坐在哈根的桌子那儿, 把他的身体倾向殡葬者.
- 6. An undertaker undertook to undertake an undertaking.

承办人承诺担任这一工作.

7. These are the new difficult problem that are placed before undertaker.

这些都是摆在承办人面前的新难题.

8, Politeness looks well in every man, except an undertaker.

殷勤有礼,会使任何人的外表好看,惟有包办殡仪者除外.

9. If any one superstar symbolizes WWE, it's the Undertaker.

如果你想找出一个能代表WWE的选手, 就找送葬者吧!

10. Let us so live that when we come to die even the undertaker will be sorry.

让我们充满活力吧,这样我们去世的时候,死亡的执行者也会感到遗憾的.

11. The Don paused and gave the undertaker a polite, ironic smile.

堂停顿下来,给了殡葬者一个礼貌的、 讽刺的微笑.

12. And in the latter situation, the incomes shall be divided equally between FCI and undertaker association.

在后者情况下, 所的收益应在主办协会和FCI之间平分.

13. The undertaker closed his eyes a moment and then began to speak.

殡葬者闭了一会儿他的眼睛,然后开始说.

14. The corpse was laid out by the undertaker.

承办殡葬者准备埋葬尸体.

以上是美加网为您整理的undertaker怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。

NNN

https://dict.tjqzz.com/undertaker